
 

1. Forslag til vask av fasaden på Kommunehuset 

Det må utførast vask av fasaden på kommunehuset snarast råd. Dersom det ikkje er midlar i 

vedlikehaldsbudsjettet bør midlane tas frå disposisjonsfondet. 

Ber om at det stemmes over dette forslaget og vidaresender til rådmannen for behandling i 

neste kommunestyremøte. 

Framlegg til vedtak:  

Rådmannen førebur sak om vask av fasade på kommunehuset og legg fram sak om dette i 

første  kommunestyremøte.  
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2. Forslag til oppretting av ei prosjektgruppe for idrettshall i  Hagabotnane 

I tråd med kommunestyrevedtak: KS-056/2023, må det opprettast ei prosjektgruppe for å 

utarbeide budsjett og forprosjekt for idrettshall i Hagabotnane. Plankomiteen skal bestå av 

medlemmer frå: Kommunestyret, administrasjon og idrettslaget. Det må og settast av midlar 

til dette arbeidet, for innkjøp av nødvendige tenester i forbindelse med prosjektet. Midlane 

tas frå resterande tilskot frå fylket (det står vel att ca. 1,7 millionar?) 

Ber om at det stemmes over dette forslaget og vidaresender til rådmannen for behandling i 

neste kommunestyremøte. 

Framlegg til vedtak:  

Rådmannen førebur sak for etablering av prosjektgruppe for idrettshall Hagabotnane til 

neste kommunestyremøte. Rådmannen definerer og storleik på naudsynt kostnadsramme for 

å sikre at forprosjektet kan verta gjennomført.  
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3. Kantslått langs med kommunale vegar 

Det må gjennomførast kantslått langs alle kommunale vegar snarast. Dersom det ikkje er 

midlar på vedlikehaldsbudsjettet tas midlane frå disposisjonsfondet. 

Ber om at det stemmes over dette forslaget og vidaresender til rådmannen for behandling i 

neste kommunestyremøte. 

Framlegg til vedtak:  

Rådmannen førebur sak om gjennomføring av kantslått langs alle kommunale vegar snarast 

råd og leggje fram sak om dette i neste kommunestyre. Kantslått skal inngå som ein fast post 

i alle budsjett f.o.m. år 2023 
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